

**Fra:** Jørgen og Karin Vestergaard

**Sendt:** 1.januar 2016 15:10

**Til:** Bent og Jonna Rasmussen

**Emne:** Forslag til ejerlauget Fjordparken generalforsamling 2016

Forslag 1.

På sidste års generalforsamling blev bl.a. nævnt:

På Æblestien har der en del gange været fyldt med vand fra stien ved Filippavej ned til det grønne areal. Vi har haft megen dialog med kloakforsyningen og "By og landskab" i forsøg på at få hjælp, men uden held. Skal det afhjælpes, må vi gøre det selv, da det er en privat sti. Måske kan vi få Filippavej med, da de er en del af problemet (måske problemet!!). En mulig løsning kan være at lægge en drænslange langs fliserne og koble den på en overfladeledning, der ligger langs træ bæltets nordside og løber via en lille grøft ud i søen. Denne model er godtaget af kloakforsyningen!! (en tilslutning de kræver at lave). En anden model kan være, at vi etablerer en lille grøft langs hele sydsiden af træ bæltet og slutter af med rør, der leder vandet ud i den lille grøft vest for træ bæltet og derfra videre ud i søen.

Vi vil gerne stille forslag om, at der bliver gjort noget ved oversvømmelsesproblemet på Æblestien, så den igen kan benyttes. Som det er nu er den uanvendelig når det har været regnvejr. Om vinteren vil den derfor også kunne blive voldsomt glat, og dermed farlig.

Alternativ til forslaget vil være at stien bliver nedlagt. Da det ikke tjener et formål at vedligeholde en sti, der i perioder ikke er anvendelig.

Forslag 2:

Set i lyset af, at vi har en af byens smukkeste villaveje, mener jeg, at det vil være hensigtsmæssigt, at ejerforeningen overtager vedligeholdelsen af de stammede træer på vestsiden.

Hvis ejerforeningen overtager vedligeholdelsen, vil det være muligt at sikre et stadig ensartet udseende, der opfylder den vedtagne beplantningsplan.

Venlig hilsen

Jørgen Vestergaard,

Gravenstenvej 40

Tlf. 20260747



Bent Rasmussen &lt;jonnabent2@gmail.com&gt;

---

**Driftregnskab**

---

**Tommy Bundgaard** <tommybundgaard@hotmail.com>  
Til: Bent Rasmussen <jonnabent2@gmail.com>

14. april 2016 kl. 21.05

18. Marts 2016

Forslag til generalforsamling - der er ønske om nedsættelse af et festudvalg / aktivitetsudvalg. Fra nr. 11

Sendt fra min iPhone

Den 8. apr. 2016 kl. 15.24 skrev Bent Rasmussen &lt;jonnabent2@gmail.com&gt;:

----- Videresendte meddelelser -----

Fra: **per** <kortegaard@stofanet.dk>

Dato: 7. april 2016 kl. 19.09

Emne: Driftregnskab

Til: Bent Rasmussen &lt;jonnabent2@gmail.com&gt;, Bent Rasmussen &lt;jobe@stofanet.dk&gt;

[Citeret tekst er skjult]

&lt;Budget 2016-2017.pdf&gt;

&lt;Regnskab 2015-2016.pdf&gt;